
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 12 mei 2010

Aanwezig: Mattia, Michaël, Vincent

Verontschuldigd: Jorien, Thomas

Afwezig: Vinnie

De vergadering wordt geopend om 12u30.

Goedkeuring agenda

Het puntje “naaktkalender” wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het was de opkomend vice die een financieel plan voor de Duvelnight ging uitwerken, niet de opkomend beheerder.
Er waren wel supporters van het presidium op de IFB halve finale zaalvoetbal, maar het waren er niet erg veel
en de spelers vonden het toch spijtig dat er niet meer mensen waren. Verder wordt het verslag van de vorige
vergadering goedgekeurd.

Mededelingen

• Kandidatuurstellingen voor LOKO-mandaten moeten tegen 18u vandaag binnengebracht worden.

• Op de Scientica-AKV maandag is het werkingsjaar geëvalueerd. We onthouden vooral dat we moeten
opletten activiteiten niet voor onszelf te doen en dat er in het bedrijvendagteam gemotiveerde mensen van
elke kring moeten zijn. Daarna waren het verkiezingen voor volgend jaar, het opkomend voorzitter/onder-
voorzitter-duo is niet verkozen. Donderdag om 20u is het opnieuw AKV met nieuwe verkiezingen.

• De verkiezings-OOR is gepland op donderdag 20 mei.

Voorbije activiteiten

Meirondjes Het is de bedoeling om een ranking bij te houden van aantal gelopen rondjes per persoon en richting.
Er was wat volk om te lopen, dat is goed.

BBQ De hoeveelheid vlees en groenten was in orde. Er waren ongeveer 70 inschrijvingen, het was gezellig. De
shiften zijn lastig opgevuld geraakt, we bedanken de Wave-mensen om te helpen. De opruim was niet
geweldig, het zou tof zijn moest niet iedereen ineens verdwijnen als er opgeruimd moet worden. Er zijn veel
vuile kommen blijven staan, de gang heeft die afgewassen. Kiescomité had de glazen die Lies heeft geleend
niet gewassen.

Duvelnight Het was geweldig schraal en zat. Er zijn iets meer dan 14 bakken Duvel verkocht aan 80 cent. Rond
3u30 was de Duvel op, dan hebben we nog Leffe aan 80 cent verkocht, maar daar is niet zo veel meer van
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verkocht. Er zijn weinig problemen geweest ondanks de zattigheid. De opkuis is wel vrij vlot gegaan. Rond
7u lag het barteam in bed.

Vrouwenavond Evaluatie vanop de wiki: Er was een tiental mensen, de mensen die het waren vonden het leuk. We
hebben gezorgd dat er cocktails waren en een tiental series om uit te kiezen. Daarna kozen de mensen zelf
wat ze juist wilden. Uiteindelijk is er 1 aflevering van ’buiten de zone’ gezien en voor de rest vooral geroddelt
en chocoladefondue gegeten. Ik denk dat het een goed idee was om de avond niet te veel als vrouwenavond
te profileren. We stellen ons toch wat de vraag hoe het niet als vrouwenavond geprofileerd was. Naar de
leden toe ging het over een “cocktailavond in cocktaildresses” wat ons niet meteen een mannelijk profiel
lijkt.

Ultimate frisbee Evaluatie wikie: Het was niet het ideale weer om te frisbeeën en er is maar 1 lid komen opdagen.
Het leefde niet echt binnen het presidium dus we kunnen niet verwachten dat het bij de leden dan leeft.
Maar frisbee werkt wel aanstekelijk, als er een paar mensen beginnen zullen er al snel anderen meedoen. Dat
was natuurlijk niet mogelijk met dit weer, spijtig.

Overdrachtscantus Er was veel volk en niet zo veel externen. Chemika en Markator begonnen te kaarten tijdens
de saaie en plechtiger gedeeltes, maar dit stoorde niet. Overdracht en zwanenzang waren heel mooi. Het
was een redelijk zatte cantus maar er zijn geen problemen geweest. De opkuis ging trager omdat sommige
mensen honger hadden, maar al bij al ging het nog wel vlot. De tap van de Pavo is niet in orde, dit moet
gemeld worden.

Komende activiteiten

Scienticup We hopen dat we een team bij elkaar krijgen. Binnen Wave zijn een aantal gemotiveerde mensen een
ploeg aan het vormen, dat is leuk! De shiften van de BBQ raken niet ingevuld, dit is redelijk zielig. We hebben
4 shiften waarvan er 1 is ingevuld, door Mattia. Er zijn ongeveer 70 inschrijvingen. Het vat wordt gegeven
om 21u30 zodat de sporters er van kunnen meegenieten. Dit is nergens naar onze leden gecommuniceerd.
We kunnen wel wat volk meenemen van de zaalvoetbalfinale. Het speelschema is aangepast zodat Wina kan
gaan supporteren voor de IFB-finale en niet ondertussen moet spelen.

IFB-finales We wensen onze ploeg veel succes, we hopen dat er veel supporters komen! We proberen er natuurlijk
ook zelf allemaal te zijn!

Scienticabar Hopelijk heeft Van Hertum door dat hij de bar doet, er is niemand anders. Er gebeurt verder niets
speciaal. Het beach-concept is weggevallen. We hopen dat er volk komt met het verlengd weekend.

Afscheidsfilmavond EJW Er staat nog geen tekstje op de wiki.

Beursbar Het concept wordt nog bekeken, er is niet genoeg geld meer over om een echt goede beursbar te doen.
Het is lastig om een exacte balans op te stellen van de post bar omdat de facturen van Alma zo laat komen.

Post-examen activiteit Het zou op donderdag 24 juni zijn. Het zal waarschijnljk weer BBQ worden. We moeten
zien dat we deze activiteit in het achterhoofd houden zodat het tijdens de examens niet vergeten wordt. Het
concept zoals het op de de BarBQ was is goed, maar dan wel met iets duurdere groenten.

Naaktkalender

Uitgeverij Lannoo wil ons 750 euro sponseren voor hun logo op de kalender, maar we hebben momenteel enkel
een voorstel voor 1000 kalenders gezien. We kijken nog of we een ander voorstel voor een kleinere oplage kunnen
krijgen en of dat ons dan beter uit komt. De kalenders zouden af zijn begin juli, dit is natuurlijk niet ideaal.
Mensen die een kalender hebben besteld zouden pas tegen tweede zit deze kunnen afhalen. We kunnen volgend
academiejaar ook naaktkalenders verkopen, bijvoorbeeld op het inschrijfstandje. We gaan zo snel mogelijk een

2



mail sturen om mensen te laten betalen. Als de kalenders er maar in juli zijn, kunnen de betaling misschien best
helemaal door Wave geregeld worden.

Evaluatie kernraad

Gezien de graad van aanwezigheid op deze kernraad doen we de evaluatie op een later ogenblik.

Varia

• De Waag vraagt tegenwoordig 50 euro waarborg voor hun projector, en soms moet de projector ook in
voormiddag teruggebracht worden.

• Toon zei dinsdag dat er nog geen nieuws was over het fotoboek, hij zou bellen als dat wel zo was. Er ging
wel een tekstje in de winagenda van volgende week komen.

• Iedereen moet evalueren, ook de kleine en eenzame postjes!

Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

– Beachvolleybal

– Meirondjes

– BBQ

– Duvelnight

– Vrouwenavond

– Ultimate frisbee

– Overdrachtscantus

– Scienticup

– IFB-finales

– Scienticabar

• Komende activiteiten - B

– Afscheidsfilmavond EJW

– Beursbar

– Post-examen activiteit

• Evaluaties - B

– Presesduo

– Bar
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– Beheer

– Cantus

– Cultuur

– Cudi

– EJW

– Fotoboek

– Fotoman

– GAK

– Materiaal

– Onderwijs

– PR

– Redactie

– Secretaris

– Sneeuwreis

– Sport

– T-shirts en linten

– Webteam

– IKZ

– Master informatica

– Naaktkalender

– Grafisch

– Wiki’s en website

– Kernraad

– PV

– Scientica

– LOKO

• Naaktkalender - A

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 13u05.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 19 mei om 12u30 in de gang.
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